
Beste burgermeester, wethouders en raadsleden

Het volgende speelt al heel lang. 

Het kraaiennest is o.a. honden uitlaat gebied, recreatie, vissers, sporters, vogelaars enz.…. dat is 
prachtig, het gebied wordt zo optimaal benut.
Wat wel veel mensen stoort is de honden uitlaatservice en dan met name honden uitlaatservice 
Nikki, uit Den Haag, Bezuidenhout.  
Deze uitlaatservice heeft meestal rond de 20 honden bij zich, waarvan 4 aangelijnd en de rest loopt 
los met één begeleidster. 
Nu zijn er al meerdere incidenten geweest
Deze week weer.
Op de boerderij van Zeestraten (Frank Keijzer) werden 2 schapen aangevallen, 4 honden van de 
uitlaatservice takelde het schaap tot bloedens toe. 
Ik kwam net op tijd om de honden van het schaap af te trekken, ook de begeleidster was hevig 
geschrokken en had de honden totaal niet onder controle 
De begeleidster is later wel naar de schapen eigenaar gegaan en de schade opgenomen, veearts is 
erbij geweest en wist nog niet of het schaap moest worden afgemaakt, 
Zo hebben er nog enkele incidenten plaatsgevonden in het verleden.
Als de begeleidster het busje opent, lijkt het jachtseizoen wel begonnen, 20 honden stuiven heel 
enthousiast alle kanten op. 
Ook spreek ik recreanten die daar met hun hondje lopen en gewoon bang zijn voor zo’n grote groep 
honden, zeer intimiderend, ook vissers ervaren dit zo. 
Er zijn zelfs mensen die met hun hond of gewoon zonder hond bepaalde tijden mijden of helemaal 
niet meer komen omdat het te intimiderend is zo’n grote groep, vaak totaal niet onder controle.
Ik heb handhaving van Staats Bos Beheer (Chris Hartman en Laurens Bonekamp) al hierop 
aangesproken.
Voor hun is het ook een hoofdpijn dossier, zij kunnen niet veel omdat er niets in de APV hierover is 
geregeld. Hoewel het gebied als aanlijn gebied staat omschreven.
Nu is het niet de bedoeling dat iemand met 1 of 2 honden, de honden aangelijnd moeten worden. 
Het is toch wel heel vreemd dat de honden uitlaatservice vanaf de andere kant van Den Haag, hier 
hun honden uit komen laten. Daar zullen de handhavers waarschijnlijk strenger optreden (APV) dan 
hier in ons mooie Midden-Delfland.
In andere gebieden van SBB zijn dit soort bedrijven vergunning plichtig en maximaal 5 honden 
aangelijnd of in een afgerasterd gebied.
Het zijn commerciële bedrijven, vergunning of regels hier omtrent zou toch heel normaal zijn. 
Door de gedeeltelijke herinrichting van het Kraaiennest is het gebied diverser geworden en  gaat 
zeker meer recreanten trekken. Ook de PR is op volle toeren, zelfs de landelijk pers (NPO 1 Jeugd 
journaal, Tv West, WOS, AD) is al langs geweest 
Grote groepen honden worden als intimiderend ervaren en dit gaat zeker recreanten afschrikken en 
dat kan niet de bedoeling zijn, 
Mijn voorstel is maximaal 5 honden per begeleider(ster) en aangelijnd. 
Of de gemeente moet een stuk afrasteren waar de honden geen gevaar vormen voor de recreant
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